



宋和宋科技

S&S Science And Technology

织造产品：商标、领带、装饰布、窗帘布、沙发布、床上用品、毛巾、地毯、绒布、工艺织锦、服装面料、里料、纱丽、丝绸织物、纱罗织物等。

Weaving Products: Label, Tie, Furnishings, Curtain, Sofa Cloth, Bed Cloth, Towel, Carpet, Velvet, Garment Fabric, Lining Fabric, Saree, Silk Fabrics and so on.



SLX 凸轮型提花机

SLX Cam electronic jacquard

技术参数

Technical Parameters

型号： SLX-1408、2688、5120、5376、6912、8448
Model

开口高度： 55-120mm
Shed opening

最高转速： 750rpm
Max Speed

高可靠 高效率 高回报

High Stability High Efficiency High Return

优势特征

Advantageous Features

SLX 凸轮型提花机严格的选材及生产工艺运动部件完美平衡，共轭凸轮油浴润滑、所有的轴承永久润滑确保设备耐磨损、使用寿命长，将保养工作减少至最少，同轴系统由共轭凸轮驱动。进一步加强的驱动件和坚固的底座使得机器能承受更高的负荷。其更多的特点包括：

- 1、密封的机身、优化的过滤通风系统，可有效防止飞花进入系统；
- 2、优化的梭口开口保持效果好，可根据需要设计开口曲线，以确保最佳的入纬，并减少经纱上的张力，减少经纱的断头；
- 3、共轭凸轮自锁特性，减少对织机制动性能的干扰；
- 4、集中油润的润滑油孔和润滑脂孔容易够着，检查方便；
- 5、小拉杆采用复合轴承增有专用加油孔，确保小拉杆复合轴承寿命更加长久。

SLX cam jacquard machine in strict material selection and production process perfect balance of moving parts, conjugate cam oil bath lubrication, all bearings permanent lubrication to ensure wear resistance, long service time, maintenance work will be reduced to a minimum, coaxial system driven by conjugate cam. Further strengthened drives and sturdy base make the machine to withstand higher loads. More characteristics include:

1. Sealed fuselage, optimized filtration and ventilation system can effectively prevent flying flowers into the system.
2. The optimized shuttle opening keeps good effect. The opening curve can be designed according to the need to ensure the best weft insertion, reduce the tension on warp yarn and breaks
3. The self-locking characteristic of the conjugate CAM can reduce the interference to the braking performance of the loom
4. The concentrated lubrication oil hole and grease hole are easy to reach and check.
5. The small pull rod composite bearing with special filling hole, to ensure the longer service time.